
Muistio 12.11. Tulevaisuustyöryhmien kuulumisista 

Kiinteistö: 

Asetettiin työlle tavoitteet: kiinteistötoimi sujuvaa ja taloudellista tulevaisuudessa 

Kartoitetaan kolme asiaa:  

1) mitä kiinteistötoimi maksaa,  

2) mitä järjestelmiä käytössä  

3) mitä osaamista seurakunnissa on 

Todettiin, että päivittäinen kiinteistötoimi hoituu seurakunnissa, mutta rakennuttamiseen 
liittyvä toiminta vaatii isompia hartioita ja enemmän osaamista 

Tärkeä pohtia myös päämäärää – mitä ja miksi kiinteistöjä tarvitaan 

Nyt mietitään miten voimme auttaa toisiamme – samalla seurakunnat päättävät itsenäisesti – 
luottamushenkilöiden roolin merkitys pidettävä mielessä 

Ajatus, että voisimme jakaa osaamista yhteiseen käyttöön 

Talous: 

Taloustyöryhmä on kokoontunut jo kolme kertaa 

Nyt on hyvä aika puhua myös talouteen liittyvistä kysymyksistä 

Olemme kartoittaneet eri asioita:  

1) henkilökunnan ikäjakauma eri tyyppisissä tehtävissä 

 2) yhteistyökuvioiden kartoittaminen (mm. yhteinen krematoriohanke)  

3) Kipan nykytila ja palveluiden käyttö  

4) seurakuntien talouden kantokyky 

Olemme keskustelleet myös rakenteista – tiedostaen, että päätökset tehdään seurakunnissa 

Olemme puhuneet myös seurakuntayhtymämallista 

Edelleen jatkamme tiedon keräämistä – joiden pohjalta voimme lähteä keskustelemaan 

Luottamushenkilöt tärkeä pitää ajan tasalla, että mitä tapahtuu 

Myös ollut mallin ajattelua, miten tukipalvelut voisivat rakentua 

Henkilöstö: 

Rekrytointiin liittyvät asiat – rekrytointihaasteita on – haasteet ovat myös alueellisia, isompiin 
seurakuntiin helpompi saada työntekjöitä kuin pienempiin 



Perehdyttämiseen yhteistyötä 

Vetovoiman lisäksi panostettava myös pitovoimaan 

Sijaispankki (nimilista) – olisiko mahdollista saada sijaispankista osaava sijainen helpommin? 

Verkostoituminen ja dialogi eri seurakuntien välillä tärkeää 

Ydintehtävän muistaminen – miksi täällä olemme 

Työryhmän ilmapiiri innostava – tästä on hyvä edetä kohti konkretiaa 

Hautaus: 

Hautaustyöryhmä on kaksi kertaa kokoontunut 

Järjestelmät ja ohjelmat erilaisia – olisiko mahdollista yhtenäistää? 

Kilpailuttamisen mahdollisuutta yhdessä oli hyvä pohtia 

Hautaustoimen vaiheet yhtenäisiksi? 

Viestinnän merkitys tärkeä 

Onko hinnastojen yhtenäistäminen mahdollista? 

Yhteistyökumppaneiden kanssa enemmän yhteydenpitoa - erityisesti Pirhan kanssa olisi hyvä 
käydä neuvotteluja 

Hautausmaat tärkeitä kohtaamispaikkoja 

Hautausmaiden hoito ja hautojen hoito seurakunnittain hyvin erilaista 

Vapaaehtoisten toiminnan mahdollistaminen  

Hautaustoimen yhtiöittäminen? 

Tominta: 

Kokoonnuttu yhden kerran 

Nuoret merkittävässä roolissa, kun toimintaa pohditaan 

Viestinnän merkitys tärkeä 

Muutokset nopeita 

Kun katsotaan pitkälle tulevaisuuteen, niin näkymä epävarma  

Kirkon nelivuotiskertomus antaa myös suuntaa 

Perheneuvonnan rooli osana hyvinvointialueiden toimintaa on tärkeä pohtia 

 



 

  

 


